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استراتژیک  موقعیت  به  اشاره  با  بازدید  این  معروفخانی در حاشیه  هرمزگان من- 
آزاد  اغلب صنایع فولادی در دنیا در کنار آب های  امروزه   : فولاد هرمزگان گفت 
قرار گرفته اند تا بتوانند از مزیت دسترسی به بازارهای تامین و مصرف و همچنین 
انجام دهند. به همین دلیل منطقه ویژه  از آب دریا، تولید و صادرات را  استفاده 
خلیج فارس در استان هرمزگان شکل گرفت و صنایع فولادی در این منطقه مستقر 
شدند تا از مزیت های موجود بهره ببرند. ضمن اینکه در برنامه های بالادستی کشور 
مقرر شده در این استان 10 میلیون تن فولاد تولید شود که این هدف با اجرای 

طرح های توسعه ای در دسترس خواهد بود. 
وی به وضعیت پیشرفت پروژه ستاره سیمین هرمز اشاره و گفت : پیش بینی شده 
باشد که خوشبختانه  داشته  3.7 درصدی  پیشرفت  در حال حاضر  پروژه  که  بود 
پیشرفت پروژه بیش از 5 درصدی است. این مهم با همکاری و هماهنگی اعضای 
هیئت مدیره شرکت فولاد هرمزگان حاصل شده است که توانستیم بخشی از مسائل 
ارزی ناشی از خریدهای خارجی را حل کنیم. همچنین شرکت های فولاد تکنیک 
کرده اند.  کمک  پروژه  این  پیشرفت  به  پروژه  این  همکاران  عنوان  به   MME و 
می توان گفت که در پروژه احیا مستقیم ستاره سیمین که باظرفیت 1 میلیون و 
7۲0 هرارتن تولید آهن اسفنجی در حال انجام هست ، نخستین تجربه بومی  سازی 

اجرای پروژه احیا مستقیم در کشور تجربه می شود. 
امیدوار هستیم با توجه به سرعت اجرای پروژه، بتوانیم رکورد جدیدی را برای مدت 

زمان اجرای این پروژه  ثبت کنیم و زودتر از برنامه به بهره برداری برسد.
فولاد  ای  توسعه  پروژه های  پیگیری  لزوم  بر  تاکید  با  هرمزگان  فولاد  مدیرعامل 
آغاز  هرمزگان  فولاد  در  متعددی  توسعه ای  :طرح های  کرد  خاطرنشان  هرمزگان 
شده اند و این پروژه ها نیز بعضا پیشرفت قابل ملاحظه ای دارند. ازجمله این طرح ها 
اشاره  هرمزگان  فولاد  مستقیم  احیا  هزارتنی   7۲0 میلیون   1 پروژه   به  می توان 
کرد که در این پروژه نیز از برنامه جلو هستیم.  با همراهی هیئت مدیره و تلاش 
معاونان و مدیران فولاد هرمزگان اجرای پروژه با سرعتی بیش از پیش بینی ها جلو 
می رود و در کنار آن، پروژه های دیگری همچون احداث گازهای صنعتی و سیلوهای 
ذخیره سازی آهن اسفنجی را نیز در دستور کار داریم که این پروژه ها نیز پیشرفت 

چشمگیری دارند. 
یکی از پروژه های مهمی که در دستور کار داریم، طرح احداث نورد گرم است و به 

زودی فعالیت های مطالعاتی مرتبط با آن آغاز خواهد شد. پروژه مهم دیگر، افزایش 
 . است  تن  میلیون   3.۲ به  تختال   تولید  تن  میلیون   1.5 از  فولادسازی  ظرفیت 
این  با همدلی و هماهنگی که در فولاد هرمزگان وجود دارد، در  امیدوار هستیم 
حوزه نیز سرعت پروژه افزایش یابد و شاهد افزایش ظرفیت فولادسازی در کمترین 
زمان باشیم. البته یقین داریم با توجه به شرایط فولاد هرمزگان، می توانیم در همه 

طرح های توسعه ای از برنامه جلوتر باشیم و زمان افتتاح سریع تر انجام شود.
فولاد  توسعه ای  طرح های  اجرای  مشکلات  و  چالشها  خصوص  در  معروفخانی 
هرمزگان گفت: بیشترین چالش اجرای طرح های توسعه ای مرتبط با تحریم ها است. 
کشور ما سال ها است که تحت تحریم های ظالمانه آمریکا قرار داردکه چالش هایی 
برای تهیه برخی از تجهیزات و قطعات و پرداخت ارزی برخی اقلام دیگر به وجود 
آمده است. با این وجود، با تدابیر اندیشیده شد و برنامه ریزی های صورت گرفته هم 
از سوی فولاد هرمزگان و هم از سوی هلدینگ مبارکه، امیدوار هستیم چالش ما 
نیاز خود را تامین کنیم و  در این حوزه کمتر شود و بتوانیم اقلام خارجی مورد 

طرح های توسعه ای سرعت بیشتری یابند.
مدیرعامل فولاد هرمزگان چشم انداز فولاد هرمزگان را بسیار روشن توصیف کرد 
و گفت : با نگاهی به صنعت فولاد به ویژه چین به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده 
فولاد در دنیا، به سادگی درخواهیم یافت که اغلب صنایع فولادی به کنار آب های 
رقم  آزاد  آب های  کنار  دنیا  در  فولاد  توسعه صنعت  بنابراین  منتقل شده اند.  آزاد 
خورده است و کشور ما نیز برای طرح های توسعه ای فولاد باید همین رویکرد را 
درپیش گیرد. با توجه به قرار گرفتن فولاد هرمزگان در کنار آب های آزاد و استفاده 
از مزیت های آن، این شرکت خواهد توانست آینده خوبی را برای خود و کشور رقم 
بزند. ضمن اینکه طرح های توسعه ای هلدینگ مبارکه نیز در فولاد هرمزگان اجرا 
خواهد شد. به همین دلیل پس از راه اندازی طرح ها طی دو تا سه سال ، آینده بسیار 
درخشانی را خواهیم داشت. به این ترتیب استان هرمزگان می تواند به قطب نخست 

تولید فولاد در کشور تبدیل شود. 
با همین ظرفیت 1.5 میلیون تن کنونی،  هم اکنون فولاد هرمزگان توانسته است 
محصولات خود را با بالاترین کیفیت، به سراسر جهان عرضه و صادر کند و به یکی 

از برندهای متعبر بین المللی صنعت فولاد تبدیل شود.

هرمزگان من- هم زمان با سالروز ولادت امام رضا )ع( جشن گرامیداشت دهه کرامت در پالایشگاه ستاره خلیج فارس برگزار شد.
این جشن با حضور هنرمندان و مدیحه سرایان مطرح استان هرمزگان و کشور در سالن همایش های مهر پالایشگاه ستاره خلیج فارس برگزار شد.

اجرای برنامه های تواشیح، مداحی، طنز، موسیقی و تقدیر از پرسنل از جمله برنامه های انجامی در این مراسم بود.
در این مراسم علیرضا جعفرپور مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس نیز ضمن تبریک به مناسبت فرارسیدن ولادت با سعادت ثامن الحجج امام رضا )ع( و دهه کرامت 

با تقدیر از تلاش های کارکنان سخت کوش بزرگترین پالایشگاه میعانات گازی جهانی به بیان اهمیت و فضیلت های این دهه مبارک پرداخت.

هرمــزگان بهتــرین میــگو تولیـــدی 
را دارد

 یک پنجم ثبت نامی های مسکن ملی در 
هرمزگان واجد دریافت آن شدند

برگزاری جشن گرامیداشت دهه کرامت در بزرگترین مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان درباردید از طرح توسعه شرکت صنایع معدنی و فلزی ستاره سیمین هرمز:
پالایشگاه کشور
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ناوگروه ناوگروه ۸۶۸۶ توانست تراز نیروی دریایی کشور  توانست تراز نیروی دریایی کشور 
را به رخ جهانیان بکشدرا به رخ جهانیان بکشد

تقــویت برنـد فــولاد هرمـزگان در دنیـــا با اجــــرای 
طرح هـای توسعــه ای 

نماینده مرکزی هرمزگان در مجلس:نماینده مرکزی هرمزگان در مجلس:
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هرمزگان من- رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار رئیس و نمایندگان مجلس یازدهم، این 
مجلس را در مجموع و در نگاهی کلی، مجلسی انقلابی، جوان، پرتحرک و دارای مصوبات 
خوب برای رفع مشکلات کشور خواندند و با تبیین الزامات قانون گذاری از جمله »اثرناپذیری 
از جوزدگی و ملاحظات جناحی«، گفتند: در سال آخر مجلس، کارهای بزرگی چون بررسی 
و تصویب برنامه هفتم توسعه، تصویب قوانین لازم برای تحقق شعار سال یعنی مهار تورم 

و رشد تولید، و بررسی لوایح و طرح های نیمه کاره را با تلاش بی وقفه به سرانجام برسانید.
حضرت آیت الله خامنه ای در آغاز سخنانشان به مناسبت سوم خرداد سالروز آزادسازی خرمشهر، 
مطالعه  برای  توصیه  با  و  گفتند  تبریک  ایران  بزرگ  ملت  آحاد  به  را  معجزه آسا  این حماسه 
عظیم،  فتح  این  از  مهمتر  افزودند:  شده،  نوشته  بیت المقدس  عملیات  درباره  که  کتاب هایی 
ابتکارات، نقشه های جنگیِ قابل تدریس در دانشگاه های جنگ، فداکاری ها و رشادت های فوق 
طاقتِ متعارفِ بشر، شهیدان عالی مقام و جریان ها و حقایق دیگری هستند که در آن عملیات 

کم نظیر جاری بود که نباید گذاشت کمرنگ یا فراموش شوند.

ایشان با تکریم عظمت و جایگاه نهاد مجلس، شأن قانون گذاری مجلس را از شأن نظارتی آن 
بسیار بالاتر و مهمتر برشمردند و با اشاره به ضرورت حیاتی قوانین برای »ایجاد ثبات«، »قابل 
پیش بینی شدن آینده فرد و جامعه و کشور« و »فراهم شدن امکان برنامه ریزی مسئولان«، 
افزودند: قانون گذاری، ریل  گذاری و به تعبیر دقیق تر »جاده سازی« است که مسیر حرکت دیگر 

قوا را مشخص می کند.
نسبت سیاست های کلی نظام با قانون گذاری، نکته مهمی بود که رهبرانقلاب در تبیین آن 
دارد،  حرکت  ظرفیت  مدیریتی  شیوه های  و  همه سلایق  برای  که  کلی  سیاست های  گفتند: 
جهت را مشخص می کند و قانون گذاری مسیرهایی را تعیین می کند که می شود در این جهت 

مشخص شده، در آنها حرکت کرد.
 حضرت آیت الله خامنه ای توجه کامل به سیاست های کلی را در هر نوع قانون گذاری کاملا 
ضروری دانستند و گفتند: قانون گذاری هم شیوه ها و اصولی دارد که در سیاست های کلی تقنین 

ابلاغ شده اما متأسفانه بعد از چندین سال هنوز در مجلس به صورت قانون در نیامده است.
ایشان با استناد به سیاست های کلی تقنین، »تأویل ناپذیری و صراحت«، »اتقان و اتکاء به کار 
کارشناسی جامع« را از جمله خصوصیات لازم »قانون« خواندند و گفتند: قانون خوب باید قابل 

اجرا باشد وگرنه شبیه آرزو و اهداف اجرانشدنی می شود.
ثبات قوانین و پرهیز از تغییرات پی درپی آنها، منقح و روشن بودن، و عدم تعارض قوانین از 
دیگر بایدها و الزامات قانون گذاری بود که حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به آنها افزودند: 
قانون  وقتی  که  چرا  است؛  مهم  قوانین  شدن  انباشته  از  جلوگیری  هم  »نبایدها«  بحث   در 
قانون دانانِ  بارها گفته شده،  نیست و همانطور که  باشد، تکلیف مشخص  زیاد  در موضوعی 

قانون شکن از همین رخنه ها به سوءاستفاده می پردازند.
ایشان قانون گذاری به خاطر منافع فلان فرد یا مجموعه را از دیگر آفات قانون گذاری دانستند 
و در نکته ای دیگر افزودند: در مجلس، »لایحه« باید بر »طرح« اولویت و غلبه داشته باشد؛ 

چرا که دولت در تقدیم لوایح امکان اجرا شدن آنها را هم در نظر می گیرد.
»اثرپذیری از جوزدگی و فضاسازی تبلیغاتی دشمنان یا اصحاب تبلیغ«، آفت دیگری بود که 

رهبرانقلاب، نمایندگان را از آن کاملا منع کردند و افزودند: ملاحظات جناحی و دسته بندی ها 
نیز مطلقاً نباید در بررسی و تصویب قوانین نقش داشته باشد.

نباید  اما  بوده  مجالس  در  دسته بندی همیشه  مختلف،  دلیل سلایق  به  البته  افزودند:  ایشان 

گذاشت به صورت دوقطبی درآید و به جای حق و مصلحت، در قانون گذاری تأثیرگذار شود.
با  را  قانون  کردند:  تأکید  سخنانشان  از  بخش  این  جمع بندی  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
سلامت، طهارت، و برای رضایت و نصرت خدا بنویسید که اگر این باشد، حتما برکت می یابد.

رهبرانقلاب بخش دوم سخنانشان را به ویژگی ها و عملکرد مجلس یازدهم اختصاص دادند 
و گفتند: بعد از ۳ سال، در مجموع این مجلس را همچنان انقلابی، جوان و پرتحرک می دانم؛ 
البته این نگاه، کلی و بدون در نظر گرفتن استثنائاتی است که ممکن است در مجلس وجود 

داشته باشد.
شناخت مشکلات کشور و قانون گذاری برای حل آنها، دیگر خصوصیتی بود که ایشان برای 
مجلس یازدهم برشمردند و گفتند: عمده قوانین برای مبارزه با فساد، رفع تبعیض، رفع انحصار 

و بهبود فضای کسب و کار و با »قاطعیت و صراحت« تصویب شده است.
قانون  گفتند:  و  دانستند  راهبردی  را  فعلی  برخی مصوبات مجلس  آیت الله خامنه   ای  حضرت 
اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها، مصوبه ای اساسی و مهم بود که کشور را از سرگردانی در 
مسئله هسته ای و حالت ندانم کاری نجات داد که نتایج اجرای آن را حتی در عرصه جهانی 

مشاهده می کنیم.
ایشان قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت را قانونی بسیار مهم خواندند و افزودند: قانون 

جهش تولید دانش بنیان هم از جمله مصوبات راهبردی مجلس است.
ویژگی  را  مردم«  به  بالا  نگاه  و  اشرافی مآبانه  رفتار  از  پرهیز  و  »ساده زیستی  انقلاب  رهبر 
البته استثنائاتی در این زمینه  بسیاری از نمایندگان مجلس دانستند و در عین حال افزودند: 

هم وجود دارد.
با توصیه مؤکد به نمایندگان مجلس برای از دست ندادن ویژگی  حضرت آیت الله خامنه ای 
»نشست و برخاست و تواضع در مقابل آن ها«، افزودند: البته این مسئله با دادن وعده های 

غیرقابل تحقق کاملا متفاوت است.
ایشان سال آخر مجلس را سال حساسی خواندند و گفتند: از جمله گرفتاری های کشور، سال 
آخر مجالس است؛ چون نمایندگان در شرف انتخابات و نگاه های مردم قرار می گیرند، اما شما 
سعی کنید بدون توجه به انتخاب شدن یا نشدن در انتخابات اسفند امسال، کار کنید؛ چرا که 

آنچه می ماند فقط کار برای رضایت پروردگار است.
رهبر انقلاب در بخش پایانی سخنانشان چند توصیه مهم خطاب به نمایندگان مجلس بیان 

کردند.
ایشان در بیان توصیه اول با اشاره به دوگانه »تقریب یا تخریب« در روابط مجلس با سایر قوا 
بخصوص دولت، گفتند: در نگاه تخریبی، طرفین به چشم رقیب و با هدف به خاک مالیدن 
از طرف مجلس،  و چه  دولت  از طرف  نگاه چه  این  که  نگاه می کنند  به هم  یکدیگر  شانه 

خطرناک و مشکل ساز است.
کشور  کار  شدن  معطل  موجب  که  تخریبی  نگاه  این  آثار  از  نمونه هایی  به  اشاره  با  ایشان 
می شود، خاطرنشان کردند: در گذشته یکی از رؤسای مجلس شکایت می کرد که دولت چون 
ترکیب مجلس را مورد نظر خود نمی داند، به مجلس لایحه نمی دهد که البته در اینگونه موارد، 
راه علاج، تهیه و تصویب طرح ها به دست خود مجلس است؛ یا اینکه به دولت قانونی ابلاغ 
می شود اما آئین نامه های آن تنظیم، و آن قانون اجرا نمی شود. در نگاه تخریبی، مجلس هم 

در بکارگیری ابزارهای نظارتی مانند سؤال، تذکر و استیضاح افراط می کند و مثلًا وزیری که 
اینها ناشی از همان  هنوز سه ماه از رأی اعتماد به آن نگذشته است، استیضاح می شود که 

نگاه رقیب پنداری است.

حضرت آیت الله خامنه ای، نگاه و رویکرد درست را نگاه تقریبی، مکمل بودن و یک پیکره دیدن 
مجموعه نظام دانستند و افزودند: رویکرد مجلس و دولت باید همکاری و هم افزایی باشد. البته 
این تذکرات را به دولت و قوه قضائیه هم می دهیم اما دولت بار اجرا را بر دوش دارد و با توجه 

به حجم زیاد کار، مطالبات و توقع از آن، باید مراعات دولت را کرد.
ایشان با تأکید بر خودداری از وارد کردن مناقشات در روابط دولت و مجلس، گفتند: در مواقع 
همکاری مجلس با دولت، گاهی برخی افراد بداخلاق در مطبوعات و فضای مجازی، مجلس 
را متهم می کنند که دولتی شده و استقلال خود را از دست داده است ولی نباید به این حرفها 

که از روی غرض یا بی اطلاعی از مصلحت است، اعتنا کنید.
توصیه بعدی رهبر انقلاب به نمایندگان، »پرهیز از بعضی سخت گیری ها در قبال وزرای معرفی 
شده به مجلس« بود که در این زمینه گفتند: در تشخیص صلاحیت ها دقت کافی و در حد 
معقول و منطقی سخت گیری کنید اما نه به شکلی که موجب شود وزارتخانه تا مدتها بدون 

وزیر بماند که اکنون هم چند وزارتخانه وزیر ندارند و به مجلس معرفی خواهند شد.
نمایندگان  به  رهبرانقلاب  دیگر  توصیه  با حریّت و صراحت«  تقوا و صداقت  »همراه کردن 
بود که گفتند: اگر موردی از طریق تذکر دادن به دستگاههای مسئول و اطلاعاتی و دولتی 
قابل حل است لزومی ندارد علنی بیان شود و در مواردی هم که بیان علنی لازم است، تقوا 

و صداقت رعایت شود.
حضرت آیت الله خامنه ای در نکته ای مهم افزودند: گاهی برخی می خواهند به فلان مسئول 
سیلی بزنند اما در عمل به مجلس سیلی می زنند در حالی که تعرّض به آبروی افراد و هویت 
دینی و انقلابی آنها جایز نیست. البته این توصیه مربوط به مردم هم هست ولی ما مسئولان 
که روی منبرهای بلند نشسته ایم و همه صدای ما را می شنوند، باید این ملاحظات را بیشتر 

رعایت کنیم.
ایشان در توصیه ای دیگر با اشاره به سال آخر مجلس یازدهم، به نمایندگان گفتند: نگذارید 

وجاهت طلبی روی حرفها و اقدامات شما اثر بگذارد و این را که فلان حرف یا فلان کار موجب 
علاقه مندی مردم و افزایش احتمال رأی آوری می شود، بکلی از ذهن خود خارج کنید که این 

کار از مجاهدت های مهم و لازم است.
رهبر انقلاب در توصیه پایانی با تأکید بر به سرانجام رساندن کارهای بزرگ مجلس در سال 
آخر همچون برنامه هفتم، پیگیری شعار سال، نهایی کردن لوایح نیمه کاره و جبران خلأها و 
قصورها، خطاب به نمایندگان گفتند: سرافراز وارد مجلس شدید، ان شاءالله سرافراز از مجلس 

خارج شوید.
از عملکرد مجلس  بیان گزارشی  رئیس مجلس شورای اسلامی ضمن  دیدار  این  ابتدای  در 
یازدهم، »ایجاد نقشه راه برای اولویت بندی در قانون گذاری« را از مهمترین وجوه تمایز این 

دوره مجلس برشمرد.
نظیر  حوزه هایی  در  قوانین  تصویب  بانکی؛  نظام  اصلاح  برای  اقتصادی  قوانین  تحول  بسته 
قانون  معلمان،  رتبه بندی  قانون  تولید؛  و  کشاورزی  شفافیت،  بیمه،  خودرو،  مسکن،  مالیات، 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، طرح اصلاح قانون انتخابات، تصویب کلیات لایحه ارتقاء 
امنیت زنان، طرح نظام بخشی به فضای مجازی و تصویب دو فوریت لایحه حجاب و عفاف 
از جمله کارنامه تقنینی یا موضوعات در دست بررسی مجلس یازدهم بود که آقای قالیباف 

درباره آنها توضیح داد.
این دوره  رئیس مجلس، »خلافیت در ظرفیت سازی بسترهای نظارتی« را وجه دیگر تمایز 
مجلس خواند و افزود: در این دوره، ابزارهای نظارتی همچون »سوال، استیضاح و تحقیق و 
تفحص« به پشتوانه نظارت میدانی و ستادی و همچنین ناظر بر حل مسائل عینی مردم به 

کار گرفته شده است.
کنش فعالانه در عرصه دیپلماسی و مقابله حقوقی با تهدیدات خارجی، تلاش برای اصلاح 
ساختار بودجه با ایجاد سامانه هوشمند بودجه ریزی و نظارت جدی بر شرکت های دولتی دیگر 

نکاتی بود که رئیس مجلس به آنها اشاره کرد.

رهبــر معظم انقلاب:

شان قانونگذاری مجلس از شان نظارتی آن بالاتر استشان قانونگذاری مجلس از شان نظارتی آن بالاتر است

یک دوگانه ای اینجا وجود دارد،  دوگانه ی تقریب و 
تخریب. یک نگاه، نگاه تقریبی است یک نگاه، نگاه 

تخریبی است. در نگاه تخریبی رقیب پنداری قوه ی
 دیگر حاکم بر ذهنیت هاست. رقیبی است که باید 

شانه ی طرف مقابل را به زمین برساند. این نگاه، نگاه 
خطرناکی است. حالا هم از ناحیه ی دولت ممکن 

است این اتفاق بیفتد هم از ناحیه ی مجلس...

 این قانون کاملاً مشخص کرد که باید چه کار کنیم، 
 الان هم داریم نشانه هایش را در دنیا مشاهده 

می کنیم. یا قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
که این از آن قانونهای حیاتی است.

اگر شما نمایندگان مجلس فرصت پیدا می کنید که در 
شهر خودتان تبلیغات انتخاباتی بکنید با خیال راحت 
بروید بین مردم حرف بزنید، بعد مردم با خیال راحت 

بروند پای صندوق اسم شما را بیندازند در صندوق، بعد 
بیایید در مجلس، بخاطر آن فداکاری هاست، بخاطر 
آن شهادت هاست، بخاطر  آن از خودگذشتگی های به 

معنای واقعی کلمه است.

من از اول تشکیل این مجلس اعتقاد خودم و علاقه ی 
خودم به این مجلس را که از روی اطلاع بود، عرض 
کردم. گفتم مجلس، مجلس انقلابی است. الان هم 

من بعد از سه سال همین را تکرار می کنم. این مجلس 
بحمدالله مجلسی است انقلابی، با سواد، جوان، 

پرتحرک، پرکار. مجموعه را که نگاه می کند انسان، با 
نگاه مجموعی این مجلس انصافاً یک مجلس

 انقلابی است.

همین ماههای پیش رو که در پیش دارید و مهم هم 
هست، کارهای بزرگی در مقابلتان هست. یکی اش 

برنامه ی هفتم است. یکی اش همین مسئله ی شعار 
سال است، مسئله ی مهار تورم و رونق تولید. اینها 

کارهای بسیار مهمی است. یکی این لوایح نیمه کاره 
مانده است. هنوز تصویب نشده. خب اینها به جایی 
برسد، به یک نقطه ای برسد. بالاخره این سال آخر 

یک فرصتی است که انسان نگاه کند پشت سرش، اگر 
چنانچه در این دو سه سال گذشته یک خلائی باقی 

مانده، یک قصوری انجام گرفته، آن را در این سال آخر 
ان شاءالله جبران کنید.

 
نگذارید وجاهت  طلبی روی حرفها و شعارها اثر بگذارد. 
یعنی اینکه حالا ما اگر چنانچه این حرف را زدیم، این 

شعار را دادیم، مردم به ما علاقه پیدا میکنند، احتمال 
رأی آوری بالا می رود، این را به کل از ذهنتان خارج 
کنید. این یکی از آن مجاهدتهای مهم و لازم هست.
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اجتماعیاجتماعی

مدیرعامل منطقه آزاد کیش 
منصـوب شـد

و  مدیره  هیئت  رئیس  عنوان  به  سرهنگی  رحیم  من-  هرمزگان 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش منصوب شد.

شورایعالی  دبیر  و  جمهور  رئیس  مشاور  پیشنهاد  با  سرهنگی  رحیم 
مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی، به عنوان رئیس هیئت 

مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش منصوب شد.
رحیم سرهنگی از فارغ التحصیلان و اساتید دانشگاه صنعتی شریف و 

دارای دکترای مدیریت است.
این  از  پیش  و  است  پژوهشی  متعدد  تالیفات  و  مقالات  دارای  وی 
مدیرکل توسعه کارآفرینی و بهره وری نیروی کار و رییس موسسه 
کار و تامین اجتماعی در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی بوده است.
مدیر علمی و اجرایی سازمان نوسازی شهرداری تهران، مدیر پروژه 
توسعه صنعتی سازمان گسترش و نوسازی صنایع ایران، نایب رییس 
کارگروه بازار شورای عالی اشتغال در وزارت صمت و کارگروه نوآوری 
و فناوری معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری از دیگر سوابق 

رحیم سرهنگی است.
حجت الله عبدالملکی، فردا چهارشنبه 10 خرداد در مراسمی، رحیم 
سرهنگی را به عنوان رییس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه 

آزاد کیش معرفی خواهد کرد.
آزاد  از این سعید پورزادی به عنوان سرپرست سازمان منطقه  پیش 

کیش مشغول به فعالیت بود.

***
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 

هرمزگان:

مصرف برق در هرمزگان
 شدت گرفت

هرمزگان من- مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان 
 ۶ در هرمزگان  برق  هفتم خردادماه، مصرف  یکشنبه  گفت: 

درصد بیشتر از مدت مشابه سال گذشته بود.
محمد کریمی در جمع خبرنگاران، با بیان اینکه اوج مصرف 
برق در هرمزگان به ۲31۴ مگاوات رسید، تصریح کرد: از 1۵ 
خردادماه ساعت کاری ادارات از ساعت ۶ الی 13 تغییر می یابد 
و باید در ساعت اداری 30 و غیر اداری ۶0 درصد در مصرف 

برق صرفه جویی شود.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان اضافه کرد: با 
توجه به افزایش دما، اوج مصرف برق در هرمزگان بین ساعت 
13 الی 1۸ است که با شست و شوی به موقع و نصب سایه 
بان بر روی کولرها می توان حدود 30 درصد در هزینه های 

برق صرفه جویی کرد.
وی با اشاره به اینکه با اجرای طرح های تشویقی و مدیریت 
اعمال  برنامه ریزی شده  قطعی های  امسال  تابستان  مصرف، 
ازای  به  امسال هرمزگانی ها می توانند  نمی شود، عنوان کرد: 
هر کیلووات ساعت صرفه جویی در ماه نسبت به سال گذشته، 

۲ هزار تومان پاداش بگیرند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان در پایان اظهار 
کرد: هرمزگان ۷۵۷ هزار مشترک برق دارد که ۸۲ درصد از 

آن ها در بخش خانگی است.

***
معاون شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان:

رفع نیازهای فناورانه واحدهای 
تولیدی در اولویت قرار دارد

هرمزگان من-  معاون صنایع کوچک شرکت شهرک های 
صنعتی هرمزگان عنوان کرد: یکی از برنامه های مهم شرکت 
نیازهای  رفع   1۴0۲ سال  در  هرمزگان  صنعتی  شهرک های 

فناورانه واحدهای تولیدی است.
شهرستان  تولیدی  واحدهای  از  بازدید  در  بخرد  احسان 
ظرفیت  از  استفاده  با  گذشته  سال  در  افزود:  بندرعباس، 
مشاورین آموزش دیده، ۷ نیاز فناورانه در حوزه های مختلف 
شناسایی و در سالجاری برای رفع نیازهای فناورانه شناسایی 

شده اقدام لازم صورت می پذیرد.
وی بیان کرد: تمامی فعالیت های گفته شده در قالب فعالیت 
های  انجمن  با  نشست  کار،  و  کسب  کلینیک  بازار،  فن 
تخصصی، رویدادهای ملی و بین المللی فناوری محور، نشست 
با اعضا و عاملین توسعه خوشه ها و تعامل با مشاوران مستقر 

در مراکز خدمات فناوری و کسب و کار انجام میشود.
عارضه  و  نیاز  شناسایی  مرحله  در  هم  کرد:  تصریح  بخرد 
واحدهای  شده،  شناسایی  نیاز  رفع  مرحله  در  هم  و  فناوری 
تولیدی مخاطب مشمول کمک هزینه بوده و بخشی از حق 
شرکت شهرک های  از سوی  یارانه   بصورت  مشاور  الزحمه 

صنعتی استان هرمزگان پرداخت می شود.

خبر

سرپرست معاونت هماهنگی امور 
عمرانی استانداری هرمزگان 

منصوب شد

هرمزگان من- با حکم استاندار هرمزگان مهدی زندیه وکیلی به عنوان 
منصوب  استانداری هرمزگان  امور عمرانی  معاونت هماهنگی  سرپرست 

شد.
را  وکیلی”  زندیه  “مهدی  حکمی  در  هرمزگان  استاندار  دوستی  مهدی 
به عنوان سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان 

منصوب کرد.
در بخشی از حکم استاندار هرمزگان خطاب به سرپرست معاون هماهنگی 

امور عمرانی استانداری هرمزگان آمده است: 
با عنایت به تخصص و تعهد جنابعالی و به موجب این حکم به عنوان 
منصوب  استانداری هرمزگان  امور عمرانی  معاونت هماهنگی  سرپرست 
به منشور اخلاقی دولت مردمی  با بذل توجه  انتظار می رود  می گردید، 
ایران قوی و در هماهنگی با دیگر دستگاه های کشوری و لشکری و با 
عمل  محوله،  وظایف  انجام  در  توانا  و  مجرب  نیروهای  از  گیری  بهره 

نمایید. 
خدمت  به  سیزدهم  دولت  بدنه  از  بخشی  عنوان  به  که  اینک  همچنین 
را خدمتگزار  منان، خود  ایزد  ذات  به  اتکال  با  امیدوارم  مشغول هستید، 
منویات  راستای تحقق  در  و  استان هرمزگان  برای مردم شریف  صادق 
مقام معظم رهبری و سربلندی جمهوری اسلامی ایران کوشا باشید توفیق 

روزافزون شما را آرزومندم.
مهدی زندیه وکیلی دارای سوابق متعدد مدیریتی در حوزه عمرانی است، 
از جمله سوابق وی می توان به معاونت عمرانی استانداری مرکزی از سال 
9۶ تا دی ماه سال گذشته، معاون عمرانی استانداری سمنان از سال 9۴ 
تا 9۶، معاون عمرانی استانداری مرکزی از سال 9۲ تا 9۴، قائم مقام وزیر 
و مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان و رئیس سازمان مسکن و شهرسازی 

استان مرکزی می توان اشاره کرد. 
دارای  هرمزگان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست 
مدرک دکتری تخصصی عمران مدیریت ساخت و پروژه بوده، در سوابق 
نیز  اراک  آزاد  دانشگاه  و  اراک  امیرکبیر  فنی  دانشکده  در  تدریس  وی 

وجود دارد. 
 پیش از زندیه وکیلی، رضا مدرس عهده دار این مسئولیت مهم بود که 

توانست از خود عملکرد قابل تقدیری برجای بگذارد. 

***
با حکم رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور؛

 جعفر احسانی مهر به عنوان 
سرپرست اداره کل امور مالیاتی 

هرمزگان منصوب شد

سازمان  کل  رئیس  سبحانیان،  سیدمحمدهادی  حکم  با  من-  هرمزگان 
امور مالیاتی کشور، جعفر احسانی مهر به عنوان سرپرست اداره کل امور 

مالیاتی هرمزگان منصوب شد.
جعفر احسانی مهر با حکم رئیس کل سامان امور مالیاتی کشور به عنوان 

سرپرست اداره کل امور مالیاتی هرمزگان منصوب شد.
مراسم معارفه وی با حضور دکتر مسیحی رئیس شورای عالی مالیاتی و 
دکترفردوسی معاون توسعه، مدیریت و منابع انسانی سازمان امورمالیاتی 
کشور برگزار و از زحمات رضا آخوندزاده در دوران مدیریت وی بر این 

اداره کل نیز تجلیل شد.
و  جنوبی  خراسان  امورمالیاتی  مدیرکل  این  از  پیش  مهر  احسانی  جعفر 

سپس عضو شورای عالی مالیاتی بوده است.

***
تکریم مودیان و رعایت عدالت 

مالیاتی از اولویت های مهم 
سازمان امور مالیاتی است

عدالت  رعایت  و  مودیان  تکریم  گفت:  مسیحی  محمد  من-  هرمزگان 
در وصول مالیات از اولویت های مهم سازمان امورمالیاتی کشور است.

محمد مسیحی رئیس شورای عالی مالیاتی درجلسه معارفه سرپرست اداره 
کل امورمالیاتی هرمزگان گفت: در دوره جدید فعالیت سازمان امور مالیاتی 
کشور، برنامه های مؤثری تدوین شده که رعایت حقوق مؤدیان و عدالت 

مالیاتی، در راس آن قرار دارد.
محمد مسیحی، با تأکید بر ضرورت ارتقای فرهنگ مؤدی مداری گفت: 
باید در مالیات ستانی بین حقوق دولت و حقوق مودیان مالیاتی موازنه 
برقرارشود و فرآیند مالیات ستانی بصورت مطلوب انجام شود تا در نهایت 

توسعه یافتگی را برای کشور به ارمغان بیاورد
برای  تمام ظرفیت ها  از  باید  اینکه  بیان  با  مالیاتی  رئیس شورای عالی 
برد،  بهره  ایجاد رضایتمندی درمؤدیان  و  خدمات رسانی هر چه مؤثرتر 
نظام  بدیهی  اصول  مالیاتی، جزو  و عدالت  مؤدیان  رعایت حقوق  گفت: 
و  انصاف  مؤدیان،  تکریم  و  احترام  رعایت  راستا  این  در  است  مالیاتی 
عدالت در وصول مالیات، و رعایت اخلاق و رفتار حرفه ای، جزو مطالبات 

و خواسته های اساسی مؤدیان است که باید به این موارد توجه شود.
وی افزود: تحقق عدالت مالیاتی با رعایت حقوق قانونی مودیان، تکریم 
ایشان و ایجاد رابطه مبتنی بر اعتماد صورت می گیرد و لازمه آن این 
است که همکاران با سعه صدر، مدارا و انصاف با مودیان برخورد کنند و 

با برخورد شایسته با مردم، اعتماد آنان به نظام مالیاتی افزایش می یابد.

خبـر

مجلس  در  بندرعباس  مردم  نماینده  من-  هرمزگان 
ملت  اراده  تجلی   ۸۶ ناوگروه  گفت:  اسلامی  شورای 
ایران در اوج تحریم ها بود و توانست تراز نیروی دریایی 

کشور را به رخ جهانیان بکشد.
کرد:  اظهار  گویی  و  گفت  در  تازیانی  آشوری  محمد 
اسلامی  جمهوری  ارتش  دریایی  نیروی   ۸۶ ناوگروه 
متشکل از دو ناو دنا و مکران توانستند با برنامه ریزی 
دقیق و تدابیر موفق، سفر بزرگ و تاریخی را رقم بزنند 

که در تاریخ کشورمان بی نظیر بود.
وی افزود: طی کردن مسیر مهمی از ۴ قاره و اقیانوس 
های متعدد و متلاطم جهان و درشرایطی که دشمن با 
ابزار تحریم نیز به میدان آمده بود تا مانع از انجام این 
نیروی  که  داد  نشان  شود،  راهبردی  و  مهم  مأموریت 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران توانسته در ذیل 
تدابیر حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی و فرماندهان 
عالی نظامی کشورمان به چه تراز و سطحی از توانمندی 

دست یابد.
بوموسی و  آباد،  بندرعباس، قشم، حاجی  نماینده مردم 
این که طی کردن ۶۵ هزار کیلومتر  بیان  با  بندرخمیر 
تمام  های  کشتی  با  دریاها  دل  در  سخت  مسیرهای 
بزرگ  اقتداری  نشاندهنده  بومی،  تجهیزات  و  ایرانی 
قادریم  که  است  ما  مسلح  نیروهای  برای  روزافزون  و 
تجاری  برای خطوط  دریاها  در  پایدار  امنیت  تأمین  در 

کشورمان نیز نقشی مهم ایفا کنیم و این توانایی را در 
دنیا در معدود کشورهایی شاهدیم.

آشوری، انجام این مأموریت مهم دریایی را سبب ارتقای 
ما  کرد:  تأکید  و  دانست  کشورمان  دریایی  نیروی  تراز 
کشورمان  جنوب  و  در شمال  وسیعی  و  بزرگ  سواحل 
داریم و بخصوص در جنوب به آبهای جهانی راه داریم 

و  گردشگری  و  تجارت  برای  بزرگ  فرصتی  این  و 
توسعه همه جانبه متکی بر دریا است و لذا باید از این 
ظرفیت ها در تقویت اقتصاد ملی و ارتقای معیشت مردم 

کشورمان نیز بهره بگیریم.
کرد:  تصریح  مجلس  شوراهای  کمیسیون  عضو  این 
در  ارتش  دریایی  نیروی  آفرینی  افتخار  و  تاریخ سازی 

قالب ناوگروههای مختلف بخصوص ناوگروه ۸۶ موجب 
نیروهای مسلح کشورمان  در ساختار  تا خودباوری  شد 
مأموریت های  ایفای  به  قادر  نیروها  این  و  تقویت  نیز 
به معنویت  اتکای  با  باشند که  آینده  کلان دیگری در 

و ایمان و اتکای به ظرفیت های داخلی میسر است.
منبع: فارس

ناوگروه ۸۶ توانست تراز نیروی دریایی کشور را به رخ جهانیان بکشد

عدالت  و  شفافیت  بان  دیده  نهاد  مدیر  من-  هرمزگان 
اجازه  نباید  هرمزگان گفت: مسئولین نظارتی و حاکمیتی 
دهند سیاست های اقتصادی، جامعه ای ساده لوح و فریب 
خورده ایجاد کند و آن جامعه را به خشنودی کاذب راضی 

کند.
پرویز سالاری در دیدار با مدیر کل امور اقتصادی و دارایی 
استان هرمزگان ضمن تبریک فرا رسیدن دهه پر برکت 
کرامت،اظهار کرد: مقام معظم رهبری در سال جاری در 
جمع کارگزاران دولت ، فساد را به اژدهایی هفت سر تعبیر 
و  داده  قرار  مورد حمله  را  جامعه  از چند طرف  نمودندکه 
صدمات جبران ناپذیری را به آن وارد می کند و در نهایت 

سبب یاس و ناامیدی در جامعه می شود.
،مبارزه  آقا  حضرت  فرمایشات  اساس  بر  داد:  ادامه  وی 
مسائل  راس  در  و  دشوار  بسیار  اما  لازم  کاری  فساد  با 
اقتصادی است که باید از طرف هرکس و در هرکجا باشد 

مبارزه شود.
بیان  با  هرمزگان  عدالت  و  شفافیت  بان  دیده  نهاد  مدیر 
اینکه فساد جامعه را هلاک می کند، گفت: استفاده از رانت 
و فساد در دستگاه های  اجرایی و… سبب سرخوردگی 
برای  را  زمینه  و  شده  دست  پاک  کارمندان  ناامیدی  و 

گسترش فساد بیشتر فراهم می کند.
بین  ذره  زیر  مدیران  عملکرد  باید  کرد:  بیان  سالاری 
آنها  دارایی های  و  اموال  از  و  باشد  نظارتی  دستگاههای 

در طول مدت خدمت سوال شود.
می  محاکمه  دلار  دلالان  که  همانطور  کرد:  تاکید  وی 
قانونی  برخورد  نیز  و مسکن  با دلالان خودرو  باید  شوند 
شود زیرا تعادل منطقی بین افزایش قیمت دلار و افزایش 

قیمت مسکن وجود ندارد.
مدیر نهاد دیده بان شفافیت و عدالت هرمزگان عنوان کرد: 
مسکن  و  خودرو  موضوع  به  نسبت  انقلابی  مجلس  چرا 
حساسیت نشان نمی دهد؟چرا باید بند و تبصره هایی در 
راحتی  به  آنها  وسیله  به  که  باشد  داشته  وجود  ما  قوانین 

برخی افراد قانون را دور زده و دزدی و فساد کنند؟
بان  دیده  نهاد  امسال  شعار  به  اشاره  با  ادامه  در  سالاری 
شفافیت و عدالت که»مبارزه با فساد قانونی« است، گفت: 
نمایند در بحث فروش  نظارتی مراقبت  باید دستگاههای 
دارایی های مازاد دستگاههای دولتی “مولد سازی دارایی 
های دولت “رانت و فسادی رخ ندهد و از واگذاری های 

شبهه ناک جلوگیری شود.
وی با بیان اینکه اقتصاد کشور دریا محور است، افزود: برابر 
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  معاملات  نامه  آیین   31 ماده 
هر گونه واگذاری باید زیر نظر هیات عامل متشکل از 3 
نفر انجام شود که بر این اساس واگذاری های زیادی در 
سواحل استان به ویژه سواحل مکران توسط سازمان بنادر 
و دریاوردی استان انجام شده که لازم است دستگاههای 
نظارتی در این زمینه ورود کرده و دقت  بیشتری نمایند. 

سالاری در بخش دیگری از سخنان خود به ابهام برانگیز 
بودن در آمدهای مالیاتی اشاره کرد و افزود: در این رابطه 
لازم است که شفاف سازی بیشتری صورت گیرد و ارتباط 

قوی تر و منسجم تری با رسانه ها داشته باشید.
مدیر نهاد دیده بان شفافیت و عدالت هرمزگان در پایان 
از انعقاد تفاهم نامه همکاری بین نهاد دیده بان شفافیت 
و وزارت امور اقتصاد و دارایی خبر داد و از مدیر کل امور 
اقتصادی و دارایی استان خواست که در اجرایی شدن مفاد 

این تفاهم نامه در استان همکاری نمایند. 

* راه اندازی سامانه شفاف سازی فروش 
املاک مازاد

این  در  نیز  هرمزگان  دارایی  و  اقتصادی  امور  کل  مدیر 
نشست با بیان اینکه همیشه سعی کرده ام هم در جایگاه 

مدیر و هم در جایگاه یک شهروند باشم، اضافه کرد: یک 
نفر و یا یک سازمان به تنهایی نمی تواند با فساد و رانت 
مبارزه کند که در این زمینه وجود نهادی همانند دیده بان 

شفافیت و عدالت لازم است که همکاری نماید.
افزود: ریشه واژه شفافیت و عدالت  نشان  مهدی دسینه 
و…  اقتصادی  فرهنگی،اجتماعی،  توسعه  دهنده شاخصه 

است که بدون آن در عمل چیزی اتفاق نمی افتد.
مهم  و  بزرگ  استانهای  از  یکی  داد: هرمزگان  ادامه  وی 
در حوزه اقتصادکشور است که با تلاش صورت گرفته در 
زمینه مبارزه با رانت، فساد و پول شویی بین تمام استانهای 

کشور، استان پیشرو است.
مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان بیان کرد: ستاد 
مبارزه با پولشویی و تامین مالی تروریسم قبلا در وزارتخانه 
گرفته  موافقت صورت  اساس  بر  که  بود  اندازی شده  راه 
این ستاد در استان هرمزگان به عنوان اولین استان کشور 

شروع به کار خواهد کرد.
به مزایای طرح  از سخنان خود  دسینه در بخش دیگری 
دستگاههای  مازاد  تملیکی  اموال  فروش  و  سازی  مولد 
اموال  این  فروش  با  گفت:  و  کرد  اشاره  استان  اجرایی 
مازاد که سال های زیادی است بدون کاربرد مانده اند می 

توان کمبودها را در زمینه های مختلف بهداشت و درمان، 
آموزش و پرورش، کشاورزی،عمران و … جبران کرد و 

کام مردم استان را شیرین کرد.
سعی  نظارتی  دستگاههای  همکاری  با  کرد:  تاکید  وی 
داریم این طرح به بهترین شکل ممکن در استان اجرا شود.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان همچنین از راه 
اندازی سامانه ای ظرف مدت یک ماه آینده برای شفاف 
سازی فروش املاک مازاد خبر داد و گفت: این سامانه از 
طریق وزارت اقتصاد و دارایی راه اندازی می شود تا مردم 
بتوانند به راحتی در جریان شناسایی املاک مازاد و نحوه 

مزایده و قیمت فروش آنها قرار بگیرند.
مهدی دسینه همچنین به راه اندازی درگاه ملی مجوز ها 
برای سهولت در ایجاد کسب و کار و سرمایه گذاری اشاره 
کرد و افزود: پیش از راه اندازی این درگاه و برای شفافیت 
سازی در امر سرمایه گذاری مجوزی تحت عنوان مجوز 
شد  باعث  اقدام  این  که  شد  می  صادر  استان  در  نام  بی 

بسیاری از رانت ها و فساد ها از بین برود.
و  ها  شرکت  مالیاتی  های  پرونده  ورود  از  همچنین  وی 
فارس  نفت ستاره خلیج  بزرگ هرمزگان همچون  صنایع 

به استان خبر داد.
دیده  نهاد  مرکزی  شورای  ،عضو  محمدی  علی  ادامه  در 
این نشست، گفت:  در  نیز  استان   و شفافیت  بان عدالت 
تامین  هرمزگان  استان  از  کشور  درآمد  از  اعظمی  بخش 
می شود اما متاسفانه خود استان از این موهبت برخوردار 
نیست و در شاخصه های بیکاری ،فقر و فلاکت دارای رتبه 
های اول کشور است که این مساله در شان مردم نجیب 

هرمزگان نیست.
وی همچنین خواستار ورود مسئولین نظارتی بر بازار خرید 

و فروش مسکن در استان شد.
بان  دیده  نهاد  مرکزی  شورای  عضو  ،دیگر  پور  حسین 
درصد   ۸0  : گفت  کرامت  دهه  تبریک  با  نیز  هرمزگان 
دریافت  که  مالیاتی  میزان  اساس  بر  اروپایی  های  کشور 
بر اساس نظم و  زیرا  نمایند  اداره می  را  می کنند کشور 

قانون  فعالیت می کنند.
وی خواستار جلوگیری از فساد و رشوه در ادارت و سازمان 

های دولتی با استفاده از قانون شد.

با  هرمزگان  آبزیان  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  اتحادیه  رئیس  من-  هرمزگان 
اشاره به اینکه هرمزگان از نظر پرورش میگو، منطقه ای است که بهترین میگو دنیا 
را از لحاظ کیفیت تولید می کند، تصریح کرد: این یک مزیت است برای اینکه در 
بازار جایگاه پیدا کنیم، ولی قیمت نیز قسمت دوم است و کیفت و قیمت در کنار هم 

حرف اول را در اقتصاد خواهند زد.
میگو  بخش  در  بیماری هایی  درگیر  ما  حاضر  حال  در  کرد:  اظهار  بازرگان  مهرداد 
این مشکل گذر  از  افراد متخصص  با کمک دانش  بتوانیم  امیدواریم که  و  هستیم 

کنیم.
وی ادامه داد: بهره وری ما در صنعت پرورش میگو باعث بالا رفتن قیمت می شود و با 
توجه به اینکه کشورهای رقیب مانند اکوادور و هند قیمت ها را پایین آورده اند، حضور 
در گستره سنگین بازار میگو ممکن است در آینده برای ما مشکل ساز شود چرا که 
این کشورها قیمت پایین تر و بهره وری بالایی دارند، ازاین رو ما نیز باید به تناژهای 

بالا برسیم چرا که تناژهای پایین در بازار قابل رقابت نیست.
اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان،  آبزیان  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  اتحادیه  رئیس 
لحاظ  از  را  دنیا  میگو  بهترین  که  است  منطقه ای  میگو،  پرورش  نظر  از  هرمزگان 

کیفیت تولید می کند، تصریح کرد: این یک مزیت است برای اینکه در بازار جایگاه 
پیدا کنیم، ولی قیمت نیز قسمت دوم است و کیفت و قیمت در کنار هم حرف اول 

را در اقتصاد خواهند زد.
دچار مشکل  تمام شده  قیمت  در  ولی  است  کیفیت خوب  در  ما  کار  داد:  ادامه  وی 
به  قادر  بانکی  سود  بالای  ارقام  با  است،  پول  بحث  قسمت ها  از  یکی  که  هستیم 
رقابت با کشورهایی که با سودهای بسیار پایینی در حال کار کردن هستند، نیستیم و 

هزینه های سنگینی در بخش تولید بر ما تحمیل می شود. 
به مشکل  می توان  که  است  تحریم ها  دلیل  به  بعدی  مشکل  کرد:  اضافه  بازرگان 
حمل ونقل اشاره کرد چرا که قیمت ما چندین برابر نقاط دیگر دنیاست و یا عوارضی 
بالا که قیمت را بالا می برد، از این رو رغبت خریدار نسبت به خرید از ما کم می شود.
بازرگان خاطرنشان کرد: باید به این فکر کنیم که تولید در هکتار را روزانه بالا ببریم 
و هرروز در فکر ورود و فناوری و دانش در این صنعت باشیم تا بتوانیم تولید بالا با 
هزینه کم را داشته باشیم و در این راه از نظر تولید و تجهیزات مشکلی نداریم ولی 

باید نکاتی را با ورود دانش و دانشگاهیان به این صنعت رفع کنیم.
رئیس اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان آبزیان هرمزگان، ضمن اشاره به این که 

از  ما  استان  اول است، گفت:  رتبه  تقریباً در  تولید کلی در کشور  از نظر  هرمزگان 
نظر کارهای علمی و فناوری نیز فعالیت های زیادی را انجام می دهد و استان های 
هم جوار نیز در حال کار کردن هستند ولی یکی از اهداف ما تبادل اطلاعات در تمام 
مراکز آبزی پروری است تا بتوانیم یک فناوری خوب را در صنعت آبزی پروری کل 

کشور داشته باشیم.
منبع: ایسنا

هرمزگان من- مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: بیش از 1۲۲ هزار نفر در 
طرح نهضت ملی مسکن استان نام نویسی کرده اند که ۲۵ هزار نفر واجد شرایط 

دریافت آن شدند
نام  استان  نفر در طرح نهضت ملی مسکن  از 1۲۲ هزار  عباس کمالی کرد: بیش 
نویسی کرده اند که از این شمار ۲۵ هزار نفر واجد شرایط دریافت مسکن ملی هستند.

وی افزود: سهم هرمزگان در مناطق شهری در طرح مسکن ملی ساخت ۵0 هزار و 
در مناطق روستایی 1۶ هزار واحد مسکن است.

اجرایی  استان  در  مسکن  ساخت  برای  تعهد  درصد   ۵0 از  بیش  کمالی،  گفته  به 
شده است.

برنامه ساخت مسکن ویلایی
کمالی اضافه کرد: همچنین 9 هزار واحد مسکن ویلایی هم در شهرهای بندرعباس، 
حاجی آباد، بندرخمیر و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت ساخته می شود. مدیرکل 
راه و شهرسازی هرمزگان در پایان خاطرنشان کرد: نام نویسی مرحله هفتم و هشتم 

طرح نهضت ملی مسکن از تیر سال 1۴01 در هرمزگان آغاز شده است.

نباید سیاست های اقتصادی، جامعه ای ساده لوح و
 فریب خورده ایجاد کند

رئیس اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان آبزیان هرمزگان:

هرمــزگان بهتــرین میــگو تولیـــدی را دارد

 یک پنجم ثبت نامی های مسکن ملی در هرمزگان واجد دریافت آن شدند
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هفته نامه

شورای  مجلس   ۹0 اصل  کمیسیون  نمایندگان  من-  هرمزگان 
اسلامی در ادامه سفر خود به هرمزگان از پالایشگاه نفت بندرعباس 

بازدید کردند.
 در این برنامه نمایندگان کمیسیون اصل ۹0 قانون اساسی مجلس 
شورای اسلامی به همراه مهدی دوستی استاندار هرمزگان و احمد 
در  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  استان  نماینده  مرادی 
پالایشگاه بندرعباس حضور یافتند و مدیرعامل شرکت پالایش نفت 
بندرعباس در این دیدار در رابطه با پروژه ها، اقدامات صورت گرفته 
در حوزه ساخت داخل، کنترل آلایندگی و مسئولیت های اجتماعی 

اجرا شده در استان توضیحاتی ارائه کرد.
سنگین  محصولات  کیفیت  ارتقای  پروژه  با  رابطه  در  نامور  هاشم 
بومی  دانش  بر  تکیه  با  این طرح  گفت:  بندرعباس  نفت  پالایشگاه 
و دستیابی به توان تولید محصولات استراتژیک مورد نیاز کشور از 
جمله کک اسفنجی، روغن های پایه گروه ۲ و 3 ، پروپیلن و تبدیل 
تحول  خود  که  است  اقدام  دست  در  پتروپالایشگاه  یک  به  شدن 
عظیمی در صنعت پالایشی کشور با توجه به حجم سرمایه گذاری 

بالغ بر ۲/۲ میلیارد یورو در پی خواهد داشت. 
سنگین  محصولات  کیفیت  ارتقای  طرح  اجرای  کرد:  تصریح  وی 
افزوده  ارزش  با  تولید محصولات  و  ارزش  زنجیره  تکمیل  بر  علاوه 
بیشتر، موجب بومی سازی دانش فنی، قطع وابستگی و تامین نیاز 
به کک اسفنجی در صنعت آلومینیوم کشور، تولید روغن های گروه 
۲ و 3، جلوگیری از خروج ارز از کشور، حضور در جمع هفت کشور 
برتر جهان در دانش فنی تولید کک اسفنجی و اشتغال برای حدود 
۸ هزار نفر در زمان ساخت و  ۲ هزار و ۶50 نفر نیروی انسانی در 

زمان بهره برداری می شود.
اقدامات  با  رابطه  در  بندرعباس  نفت  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
صورت گرفته در حوزه حمایت از ساخت داخل گفت: در این شرکت 
موفق شده ایم در حدود ۲5 هزار قطعه مهم و استراتژیک به تعداد 
کل بیش از ۲۶ میلیون قطعه را بومی سازی کنیم و برای امسال نیز 
برنامه داریم در حدود هزار قطعه دیگر را نیز با اتکا به توان داخلی 
بومی سازی کنیم که مجموع اقدامات در این حوزه علاوه بر کمک به 
استمرار تولید و جلوگیری از هرگونه وقفه در امر تامین پایدار انرژی 

مورد نیاز و خروج ارز از کشور، موجب توانمندی و ایجاد اعتماد به 
نفس در تولیدکنندگان داخلی و همچنین خودباوري نسبت به توان 

و ظرفیت کشور شده است.
ایفای  در  بندرعباس  نفت  پالایش  اقدامات شرکت  مورد  در  نامور   
مسئولیت های اجتماعی نیز بیان داشت: در راستای انجام مسئولیت 
ها و مشارکت های اجتماعی، در سالهای اخیر به منظور همکاری 
در جهت توسعه و رشد فرهنگی، آموزش عالی و آموزش و پرورش، 
راهسازی  و  روستایی  و  شهری  عمران  ورزش،  درمان،  و  بهداشت 
اقدامات متناسب با نیاز جامعه صورت گرفته است و در حال حاضر 
نیز با توجه به بررسی همین نیازها در هرمزگان یکی از پروژه های 
مهمی که شرکت پالایش نفت بندرعباس در حوزه درمان در دست 
اجرا دارد، ساخت بیمارستان تخصصی 1۲0 تخت خوابی کودکان 
بندرعباس با نگاه ویژه به درمان کودکان سرطانی است که در حدود 
در  برداری  بهره  برای  بزودی  و  دارد  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۹5

اختیار مردم خونگرم هرمزگان قرار خواهد گرفت.

بازدید نمایندگان کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی 
از پالایشگاه نفت بندرعباس

دانشجویان،  اساتید،  از  نفر   100 حضور  با  پیشرفت  راهیان  تور  من-  هرمزگان 
نمایندگان هئیت های مذهبی، برگزیدگان جشنواره صحیفه سجادیه، رابطین قرآنی 
و مسئولین کانون های مذهبی دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور در مجتمع 

کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران برگزار شد.
برگزیدگان در جشنواره صحیفه سجادیه هرمزگان با همت نهاد رهبری در دانشگاهها 
پیشرفت های کشورمان در عرصه  پیشرفت،  راهیان  بازدیدهای  قالب  در  توانستند 

های نظامی و دفاعی و دریایی را نیز نظاره گر باشند.
در  رهبری  معظم  مقام  نمایندگی  نهاد  رییس  رستمی  مصطفی  الاسلام  حجت 
به  خوبی  به  هنوز  ها  پیشرفت  این  از  بسیاری  کرد:  اظهار  باره  این  در  دانشگاهها 
جامعه اطلاع رسانی نشده است و وقتی نسل جوان و دانشگاهی ما با این ظرفیت ها 
و توانمندی های برآمده از توان داخلی آشنا می شود، انگیزه و شور او برای رسیدن 

به درجه های بالاتری از علم و دانش برای رفع نیازهای کشور نیز تقویت می شود.
وی با بیان این که اردوهای راهیان پیشرفت می تواند سبب تقویت امید در نسل 
برای  همواره  صنعت  و  دانشگاه  میان  پیوند  داشت:  عنوان  شود،  ما  جامعه  جوان 
کاربردی سازی دانش و علم اهمیت فراوانی داشته و وقتی نسل جوان جامعه ما با 
دستاوردهای این عرصه آشنا می شوند، عملا بسیاری از جوسازی های دشمنان در 

ناکارآمد جلوه دادن نظام اسلامی به شکست می انجامد.
برگزار کنندگان این جشنواره در استان هرمزگان به همراه 100 تن از برگزیدگان 
جشنواره صحیفه سجادیه با حضور در مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران 
ایزوایکو  نایب رئیس هیأت مدیره  از دکتر سلمان ضربی مدیرعامل و  ضمن تقدیر 
به عنوان یکی از عوامل مؤثر در راه اندازی و تداوم برگزاری این اردوها ، در جریان 

پیشرفت های متکی بر دانش بومی در صنعت دریایی کشور قرار گرفتند.

برگزیدگان جشنواره صحیفه سجادیه در ایزوایکو و 
بازگویی روایت پیشرفت

اتاق  مشارکت  با  کلاسه   1۲ مدرسه  باب   ۲ زنی  کلنگ  آیین  من-  هرمزگان 
بازرگانی هرمزگان و نوسازی مدارس امروز با حضور استاندار هرمزگان و دبیر کل 

اتاق بازرگانی هرمزگان برگزار شد.
دبیر کل اتاق بازرگانی هرمزگان در حاشیه مراسم کلنگ زنی این دو باب مدرسه 
راستای  در  خود  های  رسالت  ادامه  در  هرمزگان  بازرگانی  اتاق  داشت:  اظهار 
خدمت رسانی به مناطق محروم و کمتر برخوردار هرمزگان امروز کلنگ احداث 
دوباب مدرسه 1۲ کلاسه در شهرک پیامبر اعظم و محله نخل پیرمرد و یک باب 

مدرسه سه کلاسه در روستای بستانو را به زمین زد.

وی بیان داشت: این دو مدرسه با زیر بنای 1۸7۸ متر مربع با مشارکت اداره کل 
نوسازی مدارس استان هرمزگان احداث آن به زودی آغاز می شود.

رضایی یادآور شد: اتاق بازرگانی هرمزگان در دور نهم فعالیت هیات نمایندگان 
رسالت ساخت 13 باب مدرسه را عهده دار شد که با آغاز فعالیت دور دهم هیات 
نمایندگان روند کلنگ زنی و ساخت این مدارس به سرعت در حال انجام است.

اتاق بازرگانی هرمزگان تنها به ساخت مدرسه  المنفعه  وی افزود: خدمات عام 
ختم نمی شود بلکه تلاش ما بر این بوده است که در وقت نیاز در کنار مردم 

استان باشیم.

توسط اتـاق بازرگانـی هرمـزگان محقـق شــد؛

زنی 2 باب مدرسه 12 کلاسه در شهرک پیامبر اعظم و  آیین کلنگ 
محله نخل پیرمرد و یک باب مدرسه 3 کلاسه در روستای بستانو

هرمزگان من- نماینده حوزه مرکزی استان هرمزگان در مجلس شورای 
اسلامی گفت: کانون های فرهنگی هنری مساجد ظرفیت عظیمی است 
و باید از این مراکز در راستای جذب، نگهداشت و واکسینه کردن نسل 
جوان در برابر توطئه های دشمنان اسلام و نظام اسلامی حمایت جدی 

تری صورت گیرد.
های  کانون  هماهنگی  دیدار سرپرست ستاد  در  تازیانی  آشوری  محمد   
فرهنگی هنری مساجد هرمزگان ضمن تبریک دهه کرامت با بیان اینکه 
آشنایی کاملی از ظرفیت عظیم کانون ها و فعالیتشان دارم، اظهار کرد: 
قرار گرفتن کانون های فرهنگی هنری در فضای معنوی مساجد مهمترین 

مزیت و اعتبار این مراکز تاثیرگذار است.
به کارکردهای متنوع مسجد، گفت: مسجد در صدر اسلام  اشاره  با  وی 
دارای کارکردهای مختلف عبادی، فرهنگی، اجتماعی، آموزشی، سیاسی و 
دفاعی بود و همین کارکردها نیز در دوران شکل گیری و پیروزی انقلاب 
و دوران دفاع مقدس وجود داشت و امروز نیز کانون های فرهنگی هنری 

در پی احیا این کارکردها می باشند.
نقش  اسلامی  استان هرمزگان در مجلس شورای  نماینده حوزه مرکزی 
و تاثیرگذاری کانون های فرهنگی هنری را در حوزه های مختلف موثر 

دانست و تاکید کرد: جذب نوجوانان و جوانان به مساجد و برنامه ریزی 
در راستای عملیاتی کردن جهاد تبیین باید مهمترین اولویت کانون های 

فرهنگی هنری باشد.
فرهنگی  کانون های  ارتقا جایگاه  و  تقویت  بر  امر  متولیان  بر تلاش  وی 
تلاش  و  موجود  شرایط  به  توجه  با  گفت:  و  کرد  تاکید  مساجد  هنری 
دشمنان انقلاب و نظام جمهوری اسلامی برای ایجاد فاصله و شکاف بین 
نسل جوان و نظام و اسلام ناب، ضرورت دارد که از کانون های فرهنگی 
برابر  در  جوانان  کردن  واکسینه  و  نگهداشت  جذب،  راستای  در  هنری 

توطئه ها حمایت جدی تری صورت گیرد.
اسلام خواجه یی، سرپرست ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد هرمزگان نیز در این دیدار ضمن ارائه گزارش مبسوطی از وضعیت 
و فعالیت کانون ها، خواستار حمایت نمایندگان استان در مجلس از برنامه 

های کانون های فرهنگی هنری مساجد شد.
گفتنی است؛ یک هزار و ۶0 کانون فرهنگی هنری با مجوز رسمی ستاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد در سطح مساجد شهری و 

روستایی استان هرمزگان وجود دارد.

نماینده حوزه مرکزی هرمزگان در مجلس مطرح کرد؛

ضـرورت حمـایت جـدی تـر از کـانـون های مسـاجد


